
Nidzica, 22 października 2020 r. 

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony 

Środowiska  odbyła się w  dniu  16.10.2020r.  

W  pierwszej  części  Komisja wizytowała Oczyszczalnie Ścieków MWIK  w 

Piątkach  prezes firmy p. Bogdan Kalinowski  w  towarzystwie vice-prezesa p. 

Artura  Wojdowskiego zapoznali radnych  z  funkcjonowaniem, przetwarzaniem 

różnych procesów zachodzących w oczyszczaniu  oraz  zakresu 

specjalistycznych urządzeń wykonujących swoje zadania oraz ich kosztów . 

Omówione zostały ważne zagadnienia  dotyczące  przyszłych inwestycji 

wodociągowych i ochrony środowiska dla miasta i gminy  Nidzica  a także o 

potrzebach w sprzęcie i urządzeń firmy. Radni pytali się  o  niedawnych zalaniu 

piwnic w kamienicach na  ul. Traugutta , 1-go Maja , centrum miasta co było 

przyczyną a także inwestycji na ul. Krzemowej . 

W drugiej  części Komisja obradowała na miejscu. 

1. Radni  zapoznali się z  informacją  PUGK  o  bezpieczeństwie budynków 

komunalnych, stanem  technicznym budynków i  posesji, obowiązkowe 

przeglądy .  

2. Komisja opracowała wnioski do budżetu na  rok  2020 . 

3. W  pracach  nad  analizą  materiałów na XXXI  Sesję  Rady Miasta  

uczestniczyli  skarbnik miasta p. Wiesława  Rozmus , p. Joanna  Hablutzel  

kierownik  Wydziału  GMKiR    oraz  p. Jacek  Kosmala  burmistrz  Nidzicy.  

Komisja  negatywnie  zaopiniowała  uchwałę  Nr.10  w  sprawie  petycji  

zgłoszonej  przez  Zjednoczenie  Chrześcijańskich  Rodzin . 3- głosy  przeciw  

1- za.  

4. W  sprawie  pism  dotyczących  inwestycji  firmy  Binderholz  (petycje , 

tartaki  zagrożone )   wyjaśniał i odpowiadał  na  zapytania  radnych   

w  tej  kwestii  p. Andrzej  Kamiński  pełnomocnik  Obsługi  Inwestorów .  



Radni  zapoznali  się z  informacją  uczęszczających  na  j. niemiecki.   

Z  odpowiedziami   na  wnioski   Komisji . 

W  sprawie  przeglądu  na  ul. Górnej temat  wyjaśnił  p. Łukasz   Pietrowicz  

inspektor  ds. dróg  gminnych.  

Komisja  wypracowała  wnioski do budżetu gminy na 2021 r.: 

1. Komisja wnioskuje o utworzenie funduszu pomocowego na 

dofinansowanie wymiany pieców centralnego ogrzewania na ekologiczne. 

2. Komisja wnioskuje o przebudowę ulicy dojazdowej od ulicy 

Sprzymierzonych do firmy Pur i sąsiednich 

3. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 

gminy w kwocie 1,5 mln. zł na zakup samochodu specjalistycznego SCK dla 

Spółki MWiK. 

 

Pozostałe wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o uzupełnienie oświetlenia w Parku Gregorowiusa. 

2. Komisja wnioskuje o wyznaczenie miejsc przed przejazdem kolejowym na 

ulicy Działdowskiej celem postawienia ławek. 

3. Komisja wnioskuje o zlikwidowanie zastoiska wodnego w ciągu ulicy 

Słowackiego na wysokości restauracji Biała. 

4. Komisja wnioskuje o wyznaczenie miejsca w ciągu ulicy Olsztyńskiej przed 

przejazdem kolejowym celem zamontowanie ławek.  

5. Komisja wnioskuje o wycięcie uschniętych drzew na cmentarzu 

komunalnym w Nidzicy. 

6. Komisja wnioskuje o zamontowanie lustra drogowego na ulicy Traugutta 

– wyjazd z firmy Auto-Duet. Części i Serwis Samochodowy Wiewiórkowski. 

7. Komisja wnioskuje o zlikwidowanie zastoiska wodnego w ciągu ulicy 

Sprzymierzonych na wysokości budynku nr 18. 

8. Komisja wnioskuje o przeprowadzenie przeglądu technicznego dzwonnicy 

w m. Napiwoda.  

 

                                                             Przewodniczący  Komisji   

                                                              /-/ Andrzej  Ruś                                                                


